




Registration of
**Registered
Energy Assessors**
**註冊能源效益
評核人**
的註冊申請

Applications allowed
現已接受申請



The Buildings Energy Efficiency Ordinance (Cap. 610) was gazetted on 3 December 2010. Under the Ordinance, certification for energy efficiency of building services installations in prescribed buildings and conduction of energy audit for commercial buildings should be carried out by a Registered Energy Assessor (REA). The fees and registration of REA are stipulated in the Buildings Energy Efficiency (Fees) Regulation (Cap. 610A) and the Buildings Energy Efficiency (Registered Energy Assessors) Regulation (Cap. 610B) respectively. The applications for registration as REAs have commenced since 21 March 2011. For details, please visit the relevant webpages at EMSD's website:

<http://www.emsd.gov.hk/emsd/eng/pee/mibec.shtml>

《建築物能源效益條例》(第610章)已於2010年12月3日刊憲。在該條例下，為訂明建築物內的屋宇裝備裝置的能源效益進行核證，及為商業建築物進行能源審核都必須由「註冊能源效益評核人」負責進行。關於費用和「註冊能源效益評核人」的註冊已分別訂定在《建築物能源效益(費用)規例》(第610A章)和《建築物能源效益(註冊能源效益評核人)規例》(第610B章)內。由2011年3月21日起，「註冊能源效益評核人」的註冊申請已經開始。有關詳情可參閱機電工程署相關網頁：<http://www.emsd.gov.hk/emsd/chi/pee/mibec.shtml>



機電工程署
香港九龍啟成街3號
Electrical and Mechanical Services Department
7/F, 3 Kai Shing Street, Kowloon, Hong Kong
電話 Tel : (852) 3757 6156 傳真 Facsimile : (852) 2890 6081
網址 Homepage : www.emsd.gov.hk
電郵 Email : mbec@emsd.gov.hk